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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Bártfai- Mager Andrea nemzeti vagyon kezeléséért felelős tárca nélküli miniszter
asszonyhoz:

,,Milyen források állnak rendelkezésére a parlagfű elleni küzdelemre a MÁV-nál, és a
Közutak kezelésével foglalkozó szervezeteknél?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A parlagfű szezon idén korábban kezdődött, és súlyosabb formában. Ennek kapcsán kérdezem
Miniszter Urat:

Kérem, tájékoztasson, hogy milyen források állnak rendelkezésére a parlagfű elleni
küzdelemre a MÁV-nál, és a Közutak kezelésével foglalkozó szervezeteknél?

Kérem, tájékoztasson, milyen stratégia, illetve munkaterv alapján folytatják a küzdelmet?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2018. augusztus 3.
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